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 Valdes sēdes  

PROTOKOLS 

Raiņa bulvārī 19, Rīgā 

04.09.2023 Nr. 1.4/23-VS-49 

Sēdes sākums: 18:38 

Sēdi vada: Eva Borska (Latvijas Universitātes Studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

Biroja darbinieki:  

Anete Patrīcija Raiskuma (LU SP Biroja vadītāja) 

Liene Eglīte (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Laura Dace Pakalniete (LU SP Koordinētāja zinātnes jautājumos) 

Līga Runčis (LU SP Koordinētāja atbalstītāju piesaistes jautājumos) 
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Darba kārtība 

1. DK apstiprināšana 

2. Vakanču izsludināšana 

3. Valdes un biroja 2023. gada rudens semestra prioritāšu pārdale 

4. Senāta un vadības aktualitātes 

5. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

6. FSP un SSK aktualitātes 

7. Iknedēļas e-pasti 

8. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. DK apstiprināšana 

2. Vakanču izsludināšana 

3. Valdes un biroja 2023. gada rudens semestra 

prioritāšu pārdale 

4. Senāta un vadības aktualitātes 

5. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

6. FSP un SSK aktualitātes 

7. Iknedēļas e-pasti 

8. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 
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2. Vakanču izsludināšana 

E. Borska informē, ka nepieciešams izsludināt vakances uz brīvajiem amatiem, lai valdes 

darbs neapstātos, neskatoties uz to, ka daži biroja un valdes locekļi līdz ar rudens semestra 

sākumu ir aizgājuši no sava amata. 

E. Borska: Pirmā vakance, ko es vēlos ierosināt ir Domnieku kolēģijas vadītājs vai arī ārlietu 

cilvēks. Līdz šim šos pienākumus veica A. Ratniks, bet tagad nepieciešams kāds, kas varētu 

pārņemt šos pienākumus. It īpaši, jo šobrīd ir jāievelē gandrīz vai pilnīgi jauna LSA 

Domnieku kolēģija un būtu ļoti svarīgi, lai ir kāds cilvēks, kas varētu viņus pārraudzīt. Vai ir 

kāds jautājums par šo piedāvājumu? 

Jautājumu nav.  

E. Borska: Es vēlos dzirdēt jūsu viedokli, vai jūs uzskatiet, ka šāda pozīcija ir nepieciešama 

un kā tas varētu izskatīties. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Es domāju, ka mēs varam pagaidīt līdz nākamajai KS un, ja tajā tiek ievēlēti 

domnieki, tad drīzāk uz kolēģijas vadītāja amatu virzīt kādu no viņu vidus, gadījumā, ja 

netiks ievēlēti, tad gan vajadzētu izsludināt.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds cits viedoklis? 

Citu viedokļu nav. 

E. Borska: Labi, tad mēs varam vienoties, ka šobrīd šīs vakances izsludināšanu atliekam līdz 

KS un tad lemjam par tās nepieciešamību, vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Nākamā vakance, kuru varētu izsludināt ir Koordinētājs sadarbības jautājumos ar 

LU filiālēm. Kontekstam ideja par šo vakanci nāk no vienas normatīvo aktu DG, kurā 

diskutējām dažādus jautājumus saistībā ar filiālēm.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine: Es domāju, ja mēs varam atrast šo cilvēku, tas būtu ļoti noderīgi. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Es piekrītu E. Kiršteinei. Šobrīd esošajiem valdes locekļiem īsti nav vēl 

kapacitātes uzņemties šo, tāpēc būtu vērtīgi atrast kādu, kas būtu gatavs nodarboties ar 

komunikāciju ar filiālēm.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par šīs vakances izsludināšanu? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Tad nepieciešams vienoties par šīs vakances slodzi. Es piedāvātu kaut kur starp 

0,2 līdz 0,4 slodzes. Kāds ir jūsu viedoklis? 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 
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E. Kiršteine: Es domāju vispirms būtu nepieciešams saprast, kādi ir galvenie amata 

pienākumi un tad varēsim spriest par slodzi.  

E. Borska iepazīstina klātesošos ar galvenajiem amata pienākumiem.  

E. Borska: Tad kāds ir jūsu piedāvājums slodzei? 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Es teiktu mēs varam likt sākot no 0,3 slodzēm, un tad atkarībā no cilvēka 

redzējuma šajā amatā varēsim to pielāgot.  

E. Borska: Es atbalstu šādu piedāvājumu, vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Tad vajadzētu vienoties par vakances izsludināšanu, es piedāvāju izsludināt 

nedēļas beigās līdz 24.09., vai kādam ir iebildumi par to? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par vakances “Koordinators sadarbības jautājumos ar LU filiālēm” 

izsludināšanu no 17.09. līdz 24.09. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt vakances “Koordinators sadarbības jautājumos ar LU filiālēm” 

izsludināšanu no 17.09. līdz 24.09. 

E. Borska: Tad nākamā vakance, ko mums vajadzētu izsludināt, ir LU SP Gada balvas 2023 

galvenā organizatora vakance. Pirms dažiem mēnešiem bijām diskusijās vienojušies, ka būtu 

labi atgriezties pie tradicionālā gada balvas norises laika – decembra. Attiecīgi būtu vēlams 

šo cilvēku atrast līdz septembra beigām, lai jau laicīgi varētu sākt darīt visus nepieciešamos 

organizatoriskos darbus. Vai kādam ir iebildumi par šādas vakances izsludināšanu? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Tad jautājums par slodzi un atalgojumu. Vai mēs atbalstam to, ka tiek saglabāts 

tas pats atalgojums kā ledlauža un sporta spēļu organizatoriem – 0,2 slodzes?  

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par vakances “LU SP Gada balvas 2023 galvenais organizators” 

izsludināšanu no 17.09. līdz 24.09. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 
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4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt vakances “LU SP Gada balvas 2023 galvenais organizators” 

izsludināšanu no 17.09. līdz 24.09. 

E. Borska: Nākamā vakance, ko nepieciešams izsludināt ir Juridiskais konsultants. Sakarā ar 

A. Ratnika aiziešanu no šī amata uzskatu, ka nepieciešams atrast kādu viņa vietā, jo darbi šajā 

amatā ir iesākti un tos būtu ļoti svarīgi pabeigt. Vai kādam ir iebildumi par šīs vakances 

izsludināšanu? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Tad nepieciešams vienoties par vakances slodzi, es piedāvāju likt sākot no 0,4 

slodzes, vai kādam ir iebildumi vai cits piedāvājums? 

Iebildumu vai citu piedāvājumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par vakances “Konsultants juridiskajos jautājumos” izsludināšanu 

no 17.09. līdz 24.09. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt vakances “Konsultants juridiskajos jautājumos” izsludināšanu 

no 17.09. līdz 24.09. 

E. Borska: Tad nākamā vakance par kuras izsludināšanu nepieciešams lemt ir grafiskais 

dizaineris, jo L. L. Reisa ir informējusi mani par to, ka no oktobra sākuma viņa arī plāno 

doties prom. Vai kādam ir kādi iebildumi? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Tad nepieciešams vēl lemt šai vakancei par slodzi. Vai ir kādi piedāvājumi? 

E. Borska dod vārdu L. Eglītei.  

L. Eglīte: Es teiktu varētu likt sākot no 0.5, jo rudens sezonā darbu skaits nedaudz 

samazināsies, salīdzinot ar to, kas bija iepriekš.  

E. Borska: Vai kādam ir kādi iebildumi par L. Eglītes piedāvājumu? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par vakances “Koordinators grafiskā dizaina jautājumos” 

izsludināšanu no 17.09. līdz 24.09. 

Balsojuma rezultāti: 
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PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt vakances “Koordinators grafiskā dizaina jautājumos” 

izsludināšanu no 17.09. līdz 24.09. 

E. Borska: Pēdējais, par ko es ar jums vēlējos izrunāt, ir par to, vai mums ir nepieciešams 

izsludināt videogrāfa vakanci.  

E. Borska dod vārdu L. Eglītei.  

L. Eglīte: Es teikšu prioritāte tagad ir atrast grafisko dizaineri, un tad, kad būs izveidojusies 

komanda un būs skaidrība par komandas darba ētiku, tad arī varēsim lemt par vakances 

nepieciešamību. Šobrīd es uzskatu, ka mēs tiekam galā un nav nepieciešamības.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds cits viedoklis? 

Citu viedokļu nav.  

E. Borska: Vai kādam ir kāda ideja vakancei, ko varētu būt nepieciešams izsludināt? 

Citu piedāvājumu nav.  

3. Valdes un biroja 2023. gada rudens semestra prioritāšu pārdale 

E. Borska informē, ka sakarā ar valdes locekļu skaita samazināšanos būtu vērtīgi izvērtēt, 

kas ir galvenās lietas, ko mēs darām rudens semestrī, vai nav kādi mazāk svarīgi darbi, ko 

varētu atcelt. Ir izveidots dokuments, kuru būtu nepieciešams katram no valdes un biroja 

locekļiem aizpildīt, lai varētu izrunāt nākamajā VS. 

E. Borska: Vai visiem ir skaidrs par paveicamo, vai kādam ir kādi iebildumi? 

Klātesošajiem ir saprotams uzdevums un iebildumu nav.  

4. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Šodien notika stratēģiskās 

komunikācijas tikšanās, tur tika runāts par notikušajiem un sagaidāmajiem pasākumiem. 

Notika Senāta prezidija sēde, kurā tika oficiāli lemts par konsolidācijas DG izsludināšanu. 

Apvienotajā vadības sēdē tika skatītas katras struktūrvienības aktualitātēs. 

E. Borska: Vēl viens jautājums, ko būtu nepieciešams saprast ir vai mēs kā valde arī izskatām 

informāciju par konsolidāciju un izveidojam savu vīziju šim jautājumam.  

 Klātesošie diskutē par šo jautājumu. Gala rezultātā tiek panākta vienošanās par to, ka 

iekšējos saziņas kanālos vienosimies par laiku, kad varēsim satikties un izrunāt šo jautājumu.  

5. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska informē par LSA un nacionāla līmeņa aktualitātēm. Tuvākajās dienās notiks IKZK 

sēde kurā tiks skatīti Augstskolu likuma grozījumi.  
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6. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim.  

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. Visām FSP ir notikuši pirmsaristoteļi un tagad 

sākas gatavošanās rudens semestra pasākumiem. JF SP tika ievēlēts jauns priekšsēdētājs.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis informē par SSK aktualitātēm. Notika apmaiņas studentu seminārs, kur viņi tika 

iepazīstināti ar Latviju, LU un LUSP un SSK. SSK piedalījās Aristotelī, liela daļa no viņiem 

bija ārpus Latvijas vēl, bet drīzumā viņi visi būs atpakaļ un atsāksies aktīvāka darbība. 

Galvenie plāni ir iesaistīties dažādos pasākumos un arī rīkot dažādas aktivitātes SSK biedru 

piesaistei.  

7. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

8. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 11. septembrī plkst. 18:45, hibrīda formātā Raiņa 

bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

7  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 11. septembrī plkst. 18:45, 

un vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 19:30 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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